

Date: 21<sup>st</sup> April 2024

التاريخ: 21 إبريل 2024

### Discussion session for audited financial statements for the year ended 31 December 2023

### الجلسة النقاشية حول النتائج المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023

We would like to inform shareholders, financial analysts and the investment community that a discussion session was conducted in relation to the company's audited financial statements results for the year ended 31 December 2023 on Monday, 01<sup>st</sup> April 2024 at 13:00 Oman time. The discussion included a Q&A session.

نود إبلاغ المساهمين والمحللين والمستثمرين بأنه قد تم عقد الجلسة النقاشية حول النتائج المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 وذلك يوم الاثنين الموافق 1 إبريل 2024 الساعة 13:00 بتوقيت سلطنة عمان وتضمنت الجلسة فقرة للأسئلة والأجوبة.

The video recording of the session is available in our website and link below:

التسجيل المرئي للجلسة متاح على الموقع الإلكتروني للشركة وأيضا على الرابط أدناه:

<https://youtu.be/Arj0L-hHPeE>

<https://youtu.be/Arj0L-hHPeE>

For any questions or assistance, please contact Younis Al Naabi - Head of Investor Relations

للإستفسارات والمعلومات ، الرجاء التواصل مع الفاضل/ يونس الناابي - رئيس علاقات المستثمرين.

Phone: +968 95103595

الهاتف: +968 95103595

Email: [Younis.Al-Naabi@ooredoo.om](mailto:Younis.Al-Naabi@ooredoo.om)

البريد الإلكتروني: [Younis.Al-Naabi@ooredoo.om](mailto:Younis.Al-Naabi@ooredoo.om)

